
Ungemøde den 17. september 2014 

 Status skater- / bmx-bane 

Ole har ikke fået fulgt op på skaterbanen. Der ligger ansøgninger hos Spar Nord og Lokale & 

Anlægsfonden; vi har endnu ikke fået nogen respons (2x 40.000 kr. ). Der bliver fulgt op på i næste 

uge. Skal søge om udsættelse på 35.000 kr., fra Aalborg kommune. 

 

 Ungeudvalgets fremtid – hvad gør vi? 

Vi holder et møde mere og håber på der er kommet nye medlemmer, ellers lukker vi. 

Ole talt med Søren skoleleder om de vil sidde i Samrådet, mangler tilbagemelding.  

Hvad siger dagplejen? Har ikke meldt tilbage. Majbritt kontakter dagplejen igen.  

Gita laver opslag der sendes på mail til klubberne samt sættes på hammernyt.dk opslag. 

  

 Nyt fra Ungdomsklubben 

P-møde i sommer med tema ”hvordan kick starter vi klubben”. Sendt sedler rundt til alle 

kommende 7. kl. kommet 1 nyt medlem. 

Skal til Georgien i uge 42 med 6 unge.   

2 personaler hver aften – 3 i alt. 

 

 Evt. 

Næste møde den 3. december 2014 kl. 17.15 

 

Referent Gita Mogensen 


